
Rada Gminy w Czerminie 
 

Protokół nr 38 

XXXVIII Sesja Rady Gminy w Czerminie, która odbyła się w dniu 28 czerwca 2022r            

w Domu Strażaka w Czerminie. 

Obrady rozpoczęto o godz. 13:00, a zakończono o godz. 15:00 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

Obecni: 

1. Małgorzata Banik 

2. Mirosław Bugaj 

3. Ryszard Bukała 

4. Wiesław Czaja 

5. Sylwester Kiełbasa 

6. Władysław Kukliński 

7. Jan Myjak 

8. Paweł Pisarczyk 

9. Jan Polak 

10. Władysław Soboń 

11. Robert Strycharz 

12. Dariusz Wójtowicz 

13. Tomasz Zając 

14. Jan Ździebło 

15. Mariusz Żelazko 

Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

1. Wójt Gminy Czermin – Sławomir Sidur 

2. Sekretarz Gminy – Bogusław Peret 

3. Skarbnik Gminy – Sławomir Orłowski 

4. Radny Powiatu Mieleckiego – Antoni Skawiński 

5. Sołtysi – wg załączonej listy obecności. 

1. Otwarcie XXXVIII Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

 

Radna Banik – wiceprzewodnicząca Rady Gminy dokonała otwarcia obrad, powitała 

wszystkich uczestników oraz stwierdziła kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

2. Zatwierdzenie porządku obrad 
 

Przewodnicząca obrad poinformowała, że w stosunku do pierwotnej wersji zaproszeń 

przesłanych radnym, porządek obrad uległ zmianie w związku z dodaniem punktu 

dotyczącego podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji 

projektu pod nazwą RAZEM TWORZYMY DOBRO”, nr RPPK.08.03.00-18-0070/19 w 

ramach konkursu nr RPPK.08.03.00-IP.01-18-038/19 ogłoszonego przez Wojewódzki Urząd 

Pracy w Rzeszowie w ramach Osi Priorytetowej VIII Integracja społeczna, Działania 8.3 



Zwiększenie dostępu do usług społecznych i zdrowotnych oraz usunięciem punktu 

dotyczącego podjęcie uchwały w sprawie  zasad udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków usytuowanych na terenie Gminy Czermin. 

 

Po zmianie porządek sesji przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XXXVIII Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji 

4. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami 

5. Rozpatrzenie Raportu o stanie gminy za 2021rok oraz debata nad Raportem. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania 

7. Stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Czerminie w sprawie wykonania budżetu 

za 2021 rok wraz z wnioskiem o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy Czermin z tytułu 

wykonania budżetu za 2021 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Czermin za rok 2021. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Czermin z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2021. 

10.Podjęcie uchwały uchylającej Uchwałę nr XXXVII/264/2022 Rady Gminy w Czerminie z 

dnia 31 maja 2022r. w sprawie  zasad udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków usytuowanych n terenie Gminy Czermin 

11. Podjęcie uchwały w sprawie  zasad udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków usytuowanych n terenie Gminy Czermin. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Czermin za udział w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pod 

nazwą RAZEM TWORZYMY DOBRO”, nr RPPK.08.03.00-18-0070/19 w ramach konkursu 

nr RPPK.08.03.00-IP.01-18-038/19 ogłoszonego przez Wojewódzki Urząd Pracy                         

w Rzeszowie w ramach Osi Priorytetowej VIII Integracja społeczna, Działania 8.3 

Zwiększenie dostępu do usług społecznych i zdrowotnych. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022. 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

16. Zamknięcie obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 
Zatwierdzenie porządku obrad.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 



Wiesław Czaja, Jan Myjak 

 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

 

Protokół przyjęto bez uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Czaja, Jan Myjak 

 

4. Informacja Wójta z działalności między sesjami i wydanymi zarządzeniami 
 

Pan Wójt przedstawił wydane zarządzenia w okresie międzysesyjnym oraz podpisane umowy. 

Zarządzenia: 

- nr 33/2022 w sprawie podania do publicznej wiadomości wykazu osób i instytucji, którym 

udzielono ulg, odroczeń, umorzeń lub rozłożenia na raty podatku, 

- 34/2022 w sprawie podania do publicznej wiadomości informacji o numerze i granicy 

odwodu głosowania oraz wyznaczonej siedzibie OKW w wyborach uzupełniających do Rady 

Gminy Czermin, 

- 35/2022 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego samorządowej 

instytucji kultury GBP w Czerminie za 2021r., 

- 36/2022 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego samorządowej 

instytucji kultury GOK w Czerminie za 2021r., 

- 37/2022 w sprawie zmian w budżecie gminy. 

 

Podpisane umowy: 

- nr 56/2022 w sprawie wykonania klimatyzacji w kuchni w Szkole Podstawowej w Otałęży, 

- nr 57/2022 w sprawie remontu dróg kruszywem, 

- nr 58/2022 w sprawie koszenia wycięcia i rozdrobnienie zakrzaczeń młodych odrostów 

drzew oraz wysokich traw na poboczach i rowach, 

- nr 59/2022 w sprawie aktualizacji kosztorysów przedmiaru robót, aktualizacji zakres 

finansowo-rzeczowego ”Termomodernizacja, wymiana źródła ciepła infrastruktury 

oświatowej, 

- nr 60/2022 w sprawie dotacji celowej dla OSP Otałęż, 

- nr 61/2022 w sprawie dotacji celowej dla OSP Dąbrówka, 

- nr 62/2022 w sprawie dotacji celowej dla OSP Czermin, 

- nr 63/2022 w sprawie dotacji celowej dla OSP Trzciana, 

- nr 64/2022 w sprawie przeprowadzenia audytu diagnozy cyberbezpieczeństwa gminy, 

- nr 65/2022 w sprawie budowy instalacji fotowoltaicznej – oczyszczalnia ścieków w 

Czerminie i SUW Wola Otałęska 



 

5. Rozpatrzenie Raportu o stanie gminy za 2021 rok oraz debata nad Raportem. 
 

Radna Banik -  ustawa o samorządzie gminnym obliguje nas do rozpatrzenia raportu o stanie 

gminy, który ma stanowić podsumowanie pracy wójta za poprzedni rok. Raport ten ma być 

rozpatrywany podczas sesji absolutoryjnej, gdzie w pierwszej kolejności mamy rozpatrzyć 

raport i przeprowadzić debatę nad raportem, a następnie przeprowadzić procedurę 

absolutorium W debacie mogą wziąć udział mieszańcy, którzy wcześniej zgłoszą swój udział 

poparty podpisami 20 osób. Na dzień dzisiejszy nie wpłynął żaden wniosek o udział w 

debacie. 

Pan Sekretarz poinformował, że Raport szczegółowo został omówiony na wspólnym 

posiedzeniu komisji, jest opublikowany od maja na stronie BIP i każdy mógł się zapoznać. 

Poprosił o dyskusję nad Raportem. 

Nie podjęto dyskusji. 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania. 

 

Radna Banik poinformowała, że zgodnie z art. 28aa ustęp 9 ustawy o samorządzie gminnym 

po zakończeniu debaty nad raportem o stanie gminy organ stanowiony przeprowadza 

głosowanie nad udzieleniem organowi wykonawczemu wotum zaufania. Przez wotum 

zaufania należy rozumieć dokonaną przez radę gminy, w formie wyniku głosowania, 

pozytywną ocenę całokształtu działalności wójta w poprzednim roku kalendarzowym. Wotum 

zaufania udzielone jest wtedy, gdy za udzieleniem głosuje więcej radnych niż suma 

głosujących przeciw i wstrzymujących się, czyli połowa rady plus 1. Nieudzielenie wotum 

zaufania przez 2 lata z rzędu daje podstawę do przeprowadzenia referendum w sprawie 

odwołania wójta. 

 

Pan Wójt odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Czaja, Jan Myjak 

 

Uchwała Nr XXXVIII/268/2022 – jak załącznik do protokołu. 

 

7. Stanowisko Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Czerminie w sprawie wykonania 

budżetu za 2021 rok wraz z wnioskiem o udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy 

Czermin z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 
 

Stanowisko Komisji Rewizyjnej przedstawił radny Żelazko, informując, że w dniu 17maja 



2022 r. odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Czerminie, którego 

tematem było rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2021r., zaopiniowanie informacji o stanie 

mienia, zapoznanie się z opinią RIO w sprawie sprawozdania z wykonania budżetu za 2021. i 

sformułowanie wniosku dotyczącego absolutorium. 

Po dokonaniu analizy w/w dokumentów Komisja pozytywnie zaopiniowała wykonanie 

budżetu za 2021r i wnioskuje do Rady Gminy o przyjęcie sprawozdania Wójta Gminy z 

wykonania budżetu gminy za 2021r. oraz udzielenie absolutorium dla Wójta Gminy Czermin. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej o udzieleniu absolutorium wraz z wymaganymi dokumentami 

przesłany został do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Tarnobrzegu celem zaopiniowania. 

W dniu 1 czerwca 2022 r. otrzymaliśmy Uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w 

sprawie opinii o przedłożonym wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy w Czerminie o 

udzielenie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021r., która jest pozytywna. 

Odczytał treść uchwały RIO w sprawie opinii o przedłożonym wniosku o udzielenie 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021r.                                                          . 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Czermin za rok 2021. 

 

Projekt uchwały odczytał pan Skarbnik. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu Gminy Czermin za rok 2021.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Czaja, Jan Myjak 

 

Uchwała nr XXXVIII/269/2022 – jak załącznik do protokołu 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Czermin         

z tytułu wykonania budżetu za rok 2021. 

 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy Czermin z tytułu 

wykonania budżetu za rok 2021.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 



Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Czaja, Jan Myjak. 

Radna Banik, przewodnicząca obradom złożyła gratulacje Wójtowi Gminy za udzielone 

absolutorium. 

Pan Wójt podziękował za podjęcie 2 uchwał dotyczących jego działalności potwierdzające, że 

zadania finansowe przeprowadzono prawidłowo przez jst., dały zielone światło do realizacji 

kolejnych zadań. Czekają nas duże inwestycje i musimy trzymać rękę na pulsie, aby były 

pozytywnie zrealizowane. Podziękował za zaufanie, jakim został obdarzony.   

 

Uchwała nr XXXVIII/270/2022 – jak załącznik do protokołu.  

 

10. Podjęcie uchwały uchylającej Uchwałę nr XXXVII/264/2022 Rady Gminy                          

w Czerminie   z dnia 31 maja 2022r. w sprawie zasad udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków usytuowanych na 

terenie Gminy Czermin. 

 

Projekt uchwały odczytał pan Skarbnik. 

Radny Soboń przedstawił opinię za wspólnego posiedzenia Komisji, która jest pozytywna 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały uchylającej Uchwałę nr XXXVII/264/2022 Rady Gminy w Czerminie z 

dnia 31 maja 2022r. w sprawie zasad udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków usytuowanych n terenie Gminy Czermin.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Czaja, Jan Myjak 

 

Uchwała nr XXXVIII/271/2022 – jak załącznik do protokołu. 

 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków usytuowanych n terenie Gminy Czermin. 

(punkt zdjęto z porządku obrad) 

 



 

 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Czermin za 

udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach. 

 

Pan Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

Pan Wójt wyjaśnił, że sejm RP w dniu 17.12.2021r. podjął nową ustawę o OSP. Zmieniło się 

wiele zasad na podstawie których działają OSP. Jedną jest przyznanie świadczenia 

emerytalnego dla strażaków – emerytów. Złożonych zostało 40 wniosków przez strażaków, 

którzy osiągnęli wiek emerytalny. Nowością jest też wymóg, aby podjąć nowe uchwały 

dotyczące stawek za udział w akcji i szkoleniach. Uchwała obowiązująca do tej pory jest z 

2013r. Druhowie otrzymują tylko ekwiwalent za szkolenia, nie składają wniosków za udział 

w akcji. 

Radny Pisarczyk – opinia komisji budżetowej jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Czermin za udział w działaniach 

ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach i ćwiczeniach.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Czaja, Jan Myjak 

 

Uchwała nr XXXVIII/272/2022 – jak załącznik do protokołu. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu 

pod nazwą „RAZEM TWORZYMY DOBRO”, nr RPPK.08.03.00-18-0070/19 w ramach 

konkursu nr RPPK.08.03.00-IP.01-18-038/19 ogłoszonego przez Wojewódzki Urząd 

Pracy w Rzeszowie w ramach Osi Priorytetowej VIII Integracja społeczna, Działania 8.3 

Zwiększenie dostępu do usług społecznych i zdrowotnych.  
 

Pan Wójt odczytał projekt uchwały oraz wyjaśnił, że podejmowana była przez radę decyzja o 

przeznaczeniu szkoły na dom pobytu dziennego. Udało się skorzystać z dofinansowania, na 

które wniosek przygotowuje fundacja. GOPS będzie stroną współpracującą z fundacją, będzie 

instytucją realizującą usługi opiekuńcze w miejscu zamieszkania. Opiekun 3 razy w tygodniu 

będzie świadczył usługi przez 2 godziny każdego dnia. 

 

Radny Soboń – opinia Komisji pozytywna, jednogłośnie. 

 

Głosowano w sprawie: 



Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pod 

nazwą „RAZEM TWORZYMY DOBRO”, nr RPPK.08.03.00-18-0070/19 w ramach 

konkursu nr RPPK.08.03.00-IP.01-18-038/19 ogłoszonego przez Wojewódzki Urząd Pracy w 

Rzeszowie w ramach Osi Priorytetowej VIII Integracja społeczna, Działania 8.3 Zwiększenie 

dostępu do usług społecznych i zdrowotnych. .  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Czaja, Jan Myjak 

 

Uchwała nr XXXVIII/274/2022 – jak załącznik do protokołu. 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022. 
 

Projekt uchwały odczytał i omówił pan Skarbnik. 

Radny Pisarczyk – opinia komisji budżetowej jest pozytywna. 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2022..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Małgorzata Banik, Mirosław Bugaj, Ryszard Bukała, Sylwester Kiełbasa, Władysław 

Kukliński, Paweł Pisarczyk, Jan Polak, Władysław Soboń, Robert Strycharz, Dariusz 

Wójtowicz, Tomasz Zając, Jan Ździebło, Mariusz Żelazko 

NIEOBECNI (2) 

Wiesław Czaja, Jan Myjak 

 

Uchwała nr XXXVIII/273/2022 

 

15. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Skawiński pogratulował Radzie i Wójtowi udzielonego zaufania. Omówił sytuację 

Starostwa głównie jego działalności w kierunku funkcjonowania szpitala, który zanotował     

8 mln. zł. straty oraz zarządzony przez dyrektora szpitala remont porodówki. Wyraził swoje 

stanowisko w sprawie walki z ASF, uznając, że należy podjąć działania zmierzające do 

ratowania rolnictwa, gdzie jedynym sposobem jest odstrzał dzików. Oprysk jest 

niebezpieczny i nieskuteczny. Zaapelował o wspólne działania w kierunku ratowania 

rolnictwa. 

Radna Banik – w sprawie PAKS. 



Radny Skawiński – Starosta w złym porządku rozpoczął negocjacje. Wiele umów 

podejmowanych było w nieodpowiednim czasie i nie takiej kolejności. Komisja zdrowia nie 

była powiadamiana o takim procederze. Obecnie ma się zwiększyć liczebność oddziału, ma 

być zakupiony nowy sprzęt. Umowa zawarta jest na 8 lat z możliwością przedłużenia na 10 

lat. 

Pan Sekretarz, radny powiatowy – nie chciałbym polemizować na forum gminy w tym 

temacie. Tłumaczenie, ze można było przedłużyć umowę o 2 lata trochę mi nie gra z 

zachowaniem opozycji, bo głosowali przeciw, a teraz są za. Faktycznie sytuacja finansowa 

jest zła, ale był czas, że było straty 12 mln. zł., a teraz jest 8. Musi być przygotowany plan 

naprawczy i pokryć tą stratę. 

Pan Wójt w nawiązaniu do słów pana Skawińskiego w sprawie dzików odczytał pismo koła 

łowieckiego, w którym zgłaszają zniszczenie ambon myśliwskich. Sprawę zgłoszono na 

policję. Nagroda 5 tys. zł za znalezienie sprawcy. Przyznał, że to dziki są głównym powodem 

choroby. Wyraził oburzenie na ten akt wandalizmu i nadzieję, że policja szybko znajdzie 

sprawców tego czynu. 

Radny Skawiński – myśliwi zaangażowali się bardzo w walkę z dzikami. Teraz jest trudny 

okres na walkę z dzikami ze względu na wysokie zboża i kukurydzę. Łatwiej jest polować w 

zimie. 

Nawiązał do swojej działalności skierowanej w kierunku wyburzania pomników 

pokomunistycznych argumentując ten fakt obecną sytuacją i zachowaniem się Rosji. Ocenił, 

że byłby to wstyd, gdyby takie pomniki stały. Zwrócił uwagę na pomnik w Czerminie, gdzie 

widnieje napis „Bohaterom walki za wolność ojczyzny i sprawiedliwość społeczną” Poddał 

pod rozwagę radnych i wójta, czy warto zachowywać taką tablicę. 

Radny Zając podziękował wszystkim obecnym za udział w 145 rocznicy istnienia OSP w 

Czerminie. Podziękował Wójtowi i Dyrektorowi GOK za udzieloną pomoc w organizacji 

uroczystości. 

Radna Banik – w sprawie odmalowania amfiteatru. 

Pan Wójt – będzie malowany. Będzie podpisana umowa z wykonawcą prac przed amfiteatrem 

z PROWENT na modernizację placu. Mam nadzieję, że uda się to zrealizować do dożynek. 

 

16. Zakończenie obrad 
Radna Banik zakończyła obrady XXXVIII Sesji Rady Gminy w Czerminie. 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Gminy w Czerminie 
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